
特氟龙高温布

靖江市星杰设备制造有限公司专业生产各类特氟龙产品
特氟龙耐高温漆布

高温布，俗称高温漆布、焊布，特氟龙耐高温焊布学名聚四氟乙烯涂覆玻璃纤维布，又称特氟龙耐高温漆布，是以悬浮聚四氟乙烯（俗称塑料王）乳液为原料，浸渍高性能玻璃纤维布而成。是一种高性能，多用途的复合材料新产品。因其优异的各项性能，故被广泛应用于航空、造纸、食品、环保、印染、服装、化工、玻璃、医药、电子、绝缘、建筑（棚顶膜结构基布）、砂轮切片、机械等领域。
星杰采用优质进口玻璃纤维为编织材料，进行平纹，斜纹，缎纺或采用其它织法编织成高级玻璃纤维基材，再经独特的工艺技术，反复充分浸胶，涂覆优质特氟龙树脂
高温布的特点：

1、 耐高温：高温布可以在200℃-260℃的高温下长时间使用而性能不变。
2、 耐低温：高温布可以耐-50℃—-70℃的低温而性能不变。
3、 防粘性：不易粘附任何物质。易于清洗附着其表面的各种油渍，污点或其它附着物。
4、 耐化学腐蚀，能耐强酸、强碱、王水及各种有机溶剂的腐蚀，几乎可耐所有药剂物品。 
5、 耐气候性，抗老化，防紫外线。杜邦公司曾作过实验，存放于野外30年其性能不变。
6、 高绝缘性能（介电常数小：2.6，正切在0.0025以下）、防静电，表面电阻高达1016欧姆。
7、 防火阻燃。即使遇到明火也不会燃烧。

高温布的用途：

1、食品加工：由于其防粘、耐温，可用于食品加工中的烤炉片、烤盘片、微波垫片以及作为模具的脱模材料。

2、输送带：高温布厚度范围从0.06mm-1.2mm，根据厚度的不同可做成各种型号的输送带。0.45mm以上厚度的高温布可做输送带，稍薄一点的可做成粘合机带、封口带。

3、用于各种化工管道的连接，包覆，可起到减震和防腐作用；设备的保护层，如电厂的脱硫装置。

4、用于电器，因其绝缘性能好，可用于线路板制作材料。

5、用作防火材料：防火墙，防火建筑等。
高温布规格和型号：
1、厚度：5丝～120丝。

2、宽度：1m～3.6m,均可生产。

3、颜色：常规色有白色、黑色、棕色（咖啡色）、灰白色、银灰色

特殊色有粉红色、蓝色、红色、绿色等（需一定的量才能接单定做）。
	款号Model
	颜色Color
	厚度Thickness
	最大宽度Max Width
	克重Weight
	抗拉强度Tensile Strength
	耐温范围TempResistance

	XJ008AJ
	棕Brown
	0.08mm
	1250mm
	165g/m²
	130/120N/cm
	-140至360℃

	XJ008BJ
	黑Black
	0.08mm
	1250mm
	170 g/m²
	130/120N/cm
	-140至360℃

	XJ008Y
	黑Black
	0.08mm
	1250mm
	185 g/m²
	130/120N/cm
	-140至360℃

	XJ013AJ
	棕Brown
	0.13mm
	1250mm
	260 g/m²
	220/190N/cm
	-140至360℃

	XJ013BJ
	黑Black
	0.13mm
	1250mm
	275 g/m²
	220/190N/cm
	-140至360℃

	XJ013Y
	黑Black
	0.13mm
	1250mm
	290 g/m²
	220/190N/cm
	-140至360℃

	XJ018AJ
	棕Brown
	0.18mm
	1250mm
	395 g/m²
	330/250N/cm
	-140至360℃

	XJ018BJ
	黑Black
	0.18mm
	1250mm
	415 g/m²
	330/250N/cm
	-140至360℃

	XJ025AJ
	棕Brown
	0.25mm
	2800mm
	490 g/m²
	410/330N/cm
	-140至360℃

	XJ025BJ
	黑Black
	0.25mm
	2800mm
	510 g/m²
	410/330N/cm
	-140至360℃

	XJ035AJ
	棕Brown
	0.35mm
	3200mm
	660 g/m²
	560/445N/cm
	-140至360℃

	XJ035BJ
	黑Black
	0.35mm
	3200mm
	680 g/m²
	560/445N/cm
	-140至360℃

	XJ040AJ
	棕Brown
	0.40mm
	3500mm
	780 g/m²
	820/500N/cm
	-140至360℃

	XJ040BJ
	黑Black
	0.40mm
	3500mm
	820 g/m²
	820/500N/cm
	-140至360℃

	XJ065AJ
	棕Brown
	0.65mm
	4000mm
	1150 g/m²
	1080/750N/cm
	-140至360℃

	XJ090AJ
	棕Brown
	0.90mm
	4000mm
	1550 g/m²
	1500/1250N/cm
	-140至360℃

	XJ090BJ
	黑Black
	0.90mm
	4000mm
	1650 g/m²
	1500/1250N/cm
	-140至360℃


备注： 
　　根据不同的应用要求，我们可生产不同等级的特氟龙耐高温漆布（焊布），如： 
　　1、普通工业等级：该等级织物有着良好的耐热、防腐、不粘性能，主要应用于各种工业领域。 
　　2、 标准等级：采用进口材料生产，除了具有良好的防腐耐热性能，表面更加光滑，平整，不粘性 能好，既可以应用于普通工业领域，在用作塑料脱模或一些产品的分离片，垫片，脱模表面方面更有优势 。 
　　3、食品级：表面光滑平整，防粘性能好，耐热好，易于清洗，使用在食品工业方面更安全。
　　4、抗静电等级(防静电布)：除了拥有铁氟龙玻璃纤维布传统的性能外，通过特殊工艺加工，使之具有抗静电性能，满足客户的特定要求。
Teflon Coated Fiberglass Fabric

Teflon Coated Fiberglass Fabric, that is, PTFE Teflon coated fiberglass fabric, it is made of high performance fiberglass fabric impregnated with PTFE suspension emulsion. It is a high performance, multi-use new composite material. It is widely used in aviation, paper, food, environmental protection, printing & dyeing, apparels, chemicals, glass, pharmaceuticals, electronics, insulation, construction ( membrane ceiling structure), grinding wheel, mechanical and so on. All because of their excellent performance.

Features： 
1. High&low temperature endurable: 
It can be used for longterm with its performance unchanged under the high temperature range from 200℃ to 260℃ and low temperature range from -50℃ to 70℃.
2. Non-tick: 
Any material is not easy to stick to it. And any stain or spot on it is easy to be cleaned away. 
3. Chemical corrosion resistant: 
It can resist strong acid, strong alkali, aqua regia, various organic solvents, and almost all pharmaceutical items. 

4.High weatherability, anti-aging, anti-UV ray. DuPont company made an experiment and discovered that it can be placed in outside fields for thirty years with its performance unchanged.
5. High insulation property (the value of dielectric constant is only 2.6, and the value of tangent is less than 0.0025), anti-static, and the value of its surface resistance up to 1016 ohms. 
6. Fire proof. Even flame cannot cause it burning.

Application of PTFE coated glass fabric: 
1. Oven and microwave oven liner in Food processing. 
By its high temperature resistance and nonstick characteristic, it can be made into oven liner and microwave oven liner,etc in food processing.
2. Conveyor belt: Various types of conveyor belts can be made from different thicknesses of PTFE coated glass fabric ranging from 0.06mm-1.2mm. Those with thickness of and above 0.45mm can be made into conveyor belt while those with thickness less than 0.45mm can be made into fusing machine belt, sealing belt,etc. 
3. Chemical piping connection and covering material, used as vibration insulator and anti-corrosion layer; equipment protective layer, such as power plant desulfurizing unit. 4.Electrical appliances material, by its good insulation property.
5. Fireproof materials: it can be used for firewall and other fire prevention construction. 6.Demoulding materials.
Specifications and models of PTFE coated glass fabric:
Thickness: 0.05 ~ 1.2mm. 
2.Width: 1m ~ 3.6m.
3.Color: White, black, brown, gray, silver gray 


